
Vordingborg Bridgeklub 

Referat af bestyrelsesmødet 6/8 kl. 16 hos Bent 

Afbud fra Kirsten Sørensen og Inge Lehm 
 

Dagsorden: 

1. Sæsonstart – status for de enkelte spilledage, herunder sommerbridge 

2. Corona – retningslinier 

3. Generalforsamling – udkast til indkaldelse og beretning vedlægges 

4. Afslutning 2019-2020 

5. Fødselsdagsmiddag + -turnering – udkast til invitation vedlægges 

6. Undervisning for begyndere – udkast til invitation samt annoncering i Dansk Bridge vedlægges 

7. Gåsetårnsturnering – udkast til invitation samt annoncering i Dansk Bridge vedlægges 

8. Deltagere i Distriktets generalforsamling 20.08.2020 

9. Eventuelt 

10. Dato for næste bestyrelsesmøde 
 

Ad. 1. Mandag 2020-21, 34 tilmeldte. 2 søger makker 

 Onsdag 2020-21, 56 tilmeldte  

 Torsdag 2020-21, 32 tilmeldte 

 Det blev besluttet at spille Mitchell alle 3 spilledage – mandag med et oversidder bord. 

 Der var 32 til sommerbridge mandag d. 3/8. 

Ad. 2. Retningslinjerne følges forskelligt fra klub til klub. Bent udleverede forslag til huskeseddel, 

 som blev vedtaget med rettelser og tilføjelser. Er lagt på hjemmesiden.  

 Det blev påpeget , at hygiejne og afstand er det vigtigste. 

 Opgaver med bridgemate og bordplancher:   Mandag - Marianne Jensen 

       Onsdag -  Lene Pram 

       Torsdag - Frederik Munck Plum 

Ad. 3. 1. Bent/Annemarie 

 2. Revisorerne 

 3. OK 

 4. Er på vej  

 5. Som nu 

 6. 2 indkomne forslag 

 7. Bent fortsætter som formand 

 8. Poul træder ud af bestyrelsen – Anne vil gerne vælges 

 9. Jytte Dalum foreslås som suppleant 

          10. Niels Bruhn revisor 

                Karin Krog revisorsuppleant 

           11.Valg til distriktets generalforsamling d. 20/8 kl. 19 – Bent deltager. 

      Første spilledag efter nedlukningen mandag d.7/9 

       Invitation til kl. 17  

      Program:  

      Generalforsamling – fejring af fødselsdag med spisning og sidst en lille turnering. 

Ad. 4.      Kirsten har liste over, hvem der skal have præmier. 

Ad. 5.      Se punkt 3 

Ad. 6.      Vi skal have en annonce i Sydsjællands Tidende samt i Aktivitetskalenderen. 

      Bent og Hans Ove sørger for dette. 

Ad. 7.       Ændringer i forhold til tidligere. Deltagerne skal selv købe deres drikkevarer. 

       Der skal tilføjes, at der ikke er serverin før turneringen. 

Ad. 8.        Er taget op i punktet vedr. generalforsamlingen. 

Ad. 9.       Ved næste bestyrelsesmøde tager vi endelig beslutning om vi skal spille hold. 

Ad. 10        Næste bestyrelsesmøde d. 27/8 kl. 16 hos Bent. 

Ref. Annemarie 


